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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
16. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 15. 3. 2022 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13
Omluveni: 2
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Zdeněk Foltýn
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Zdeněk Dvořáček, Ing. Michal Kuhn

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva zahájil a po celou dobu řídil starosta obce Ing. Zdeněk Foltýn. Přivítal přítomné členy
zastupitelstva. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce a to je
schopno se usnášet dle § 92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecních zřízení). Zápis z minulého 15.
zasedání zastupitelstva byl vyložen na jednacím stole s tím, že pokud k němu nejsou připomínky, je považován
za schválený. Bylo přistoupeno k volbě zapisovatelky, ověřovatelů zápisu, kdy byli navrženi pan Zdeněk
Dvořáček a pan Ing. Michal Kuhn. Do návrhové komise byli navrženi pan Mgr. Dušan Tejkal, pan Stanislav
Malínek a paní Ing. Hana Kolavíková.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu pana Zdeňka Dvořáčka a pana Ing. Michala Kuhna 

c) návrhovou komisi ve složení pan Mgr. Dušan Tejkal, pan Stanislav Malínek a paní Ing. Hana Kolavíková.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/16Z/2022 bylo schváleno.

Starosta obce konstatoval, že zastupitelům byly zpřístupněny podkladové materiály a pozvánka s návrhem
programu dnešního jednání.  Dále se zeptal, zda s programem dnešního zasedání souhlasí nebo chtějí program
doplnit. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje program 16. zasedání zastupitelstva obce Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/16Z/2022 bylo schváleno.
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2. Kontrola usnesení

Starosta obce Ing. Foltýn přečetl usnesení z minulého 15. zasedání zastupitelstva obce konaného dne
15.12.2021.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Složení slibu člena ZO Bouzov pana Rudolfa Knápka

Starosta: Dne 15.12. 2021 jsem na 15. zasedání zastupitelstva obdržel písemnou rezignaci pana Mgr. Jana
Holuba na funkci zastupitele obce Bouzov. V souladu se zákonem nastoupil na jeho místo náhradník
z kandidátní listiny téže volební strany pan Rudolf Knápek, který se tak dne 16.12. 2021 stal členem
Zastupitelstva obce Bouzov. Nyní prosím pana Rudolfa Knápka, aby složil slib.

Starosta citoval text slibu: Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu
vykonávat svědomitě, v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky. Pan Rudolf
Knápek řekl „slibuji“ a stvrdil slib podpisem na připraveném formuláři.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí nastoupení a složení slibu člena zastupitelstva obce Bouzov -
náhradníka pana Rudolfa Knápka.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Zpráva o činnosti rady obce

Slovo předáno místostarostovi obce panu Mgr. Tejkalovi, který seznámil přítomné zastupitele s nejdůležitějšími
body z jednání rady, která se sešla celkem 5x. Kromě běžné agendy rada schválila zveřejnění záměru pronájmu
nebytových prostor budovy ve Hvozdečku (prodejna), osvobození od poplatku za svoz komunálního odpadu
pana ***, schválila smlouvu o správě IT v rozsahu balíčku služeb ROOT Správce 360 Standart, schválila žádost
o pronájem nebytových prostor ve Hvozdečku žadateli Agentura KONDOR 112, schválila poskytnutí dotace
na rok 2022 Společnosti pro rannou péči, pobočka pro rodinu Olomouc, schválila jmenování do funkce velitele
JSDH Bouzov - velitel Ing. Bronislav Aigl a do funkce velitele JSDH Olešnice - velitel Lukáš Heinrich a jiné.

Pan Ing. Kuhn vznesl dotaz na zveřejnění záměru pronajmout prostory obchodu ve Hvozdečku, občané
Hvozdečka nevěděli, že obec hodlá prostor pronajímat.
Starosta Ing. Foltýn konstatoval, že záměr byl zveřejněn na úřední desce a občané věděli, že obchod se bude
zavírat a pokud měl někdo zájem o pronájem, mohl se zeptat na obci.
Pan Ing. Kuhn: myslím si, že záměr, informace o zveřejnění mohla viset na obchodě, že se o tom ti lidé měli
dovědět i takto, málokdo z nich sleduje úřední desku.
Pan Mgr. Tejkal: záměr byl v souladu se zákonem vyvěšen na úřední desce, před koncem lhůty nebyl žádný
zájemce, tak jsem žádost podal já. Osobně jsem si vše vyslechl již od občanů Hvozdečka. Můžeme to klidně
probrat v diskuzi, nemám problém říct, co všechno jsem si vyslechl.
Pan MUDr. Čampiš: zase si začínáme vjíždět do vlasů. Pokud mám zájem, plán podnikat, běžím přece na obec
a zjišťuji možnosti, sdělím jim svůj zájem.
Starosta: nemůžeme přece všechny obcházet s tím, že se zavírá obchod a prostor bude k pronájmu.
A důvodem skončení nájmu byla nemožnost nájemce utáhnout provoz obchodu, takže ani nechápu člověka,
který by do toho znova šel. 
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Diskuze:

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Schválení účetní závěrky obce za rok 2021

Na zasedání se bude schvalovat pouze účetní závěrka, závěrečný účet se bude projednávat až na zastupitelstvu
v červnu. V minulém týdnu proběhl i krajský audit a vše je v pořádku. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje účetní závěrku obce Bouzov za rok 2021 dle výkazů rozvaha, výkaz
zisků a ztrát a přílohy k 31.12.2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/16Z/2022 bylo schváleno.

6. Příspěvková organizace ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD Bouzov

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje udělení výjimky z nejnižšího počtu žáků pro Základní školu Bouzov
na školní rok 2022/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/16Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje výsledek hospodaření příspěvkové organizace ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD
Bouzov za rok 2021 ve výši 191.827,16 Kč na základě účetní závěrky a zároveň převedení celé
částky hospodářského výsledku do rezervního fondu příspěvkové organizace.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/16Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odpisový plán příspěvkové organizace ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD Bouzov
na rok 2022 a zároveň nařizuje odvod z investičního fondu příspěvkové organizace na účet obce ve výši
100% odpisů za rok 2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/16Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje návrh rozpočtu pro příspěvkovou organizaci ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD
Bouzov na rok 2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 3d/16Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2023-2025 pro
příspěvkovou organizaci ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3e/16Z/2022 bylo schváleno.

7. Schválení veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí finanční výpomoci SDH Olešnice

Starosta Ing. Foltýn sdělil, že se jedná o veřejnoprávní smlouvu týkající se finanční výpomoci SDH Olešnice
na pořízení vybavení. V předloňském roce jsme uzavírali tuto smlouvu i s Bouzovskými lesy. Dále informoval,
že MAS Moravská cesta vyhlásila další dotační programy na pořízení věcného vybavení. Obec dotaci vyřídila
na vybavení sálu a společenské místnosti v Olešnici. Nyní žádá o dotaci SDH Bouzov. Možná by se mohl
i zapojit Sokol Bouzov, pokud bude tedy někdo schopen se této záležitosti věnovat, angažovat se. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí návratné finanční
výpomoci ve výši 120.000,- Kč pro SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Olešnice se sídlem Bouzov 2,
783 25 splatné do 31.12.2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/16Z/2022 bylo schváleno.

8. Schválení rozpočtu obce na rok 2022

Starosta Ing. Foltýn konstatoval, že příjmy jsou reálné, zásadní je položka DPH, kdy oproti předchozím
3 měsícům došlo ke 118% nárůstu. Zahrnuty jsou podepsané dotace, které přešly z loňského roku a jsou již
na účtu. Pokud jde o výdaje, tak zásobování teplem činí částku 8 mil. Kč. Zálohy, které obce platí jsou cenově
na úrovni loňského roku, ale uvidí se co bude dál. V létě se pokusíme vyblokovat na 3 měsíce provoz kotelny a
pokud vše dobře dopadne, tak doufám, že se nám zase něco vrátí. Úpravy - montáž bojlerů pro ohřev vody
v obecních budovách budou řešeny v březnu, dubnu. Firma zatím nepodepsala smlouvu z důvodu nedostatku
zboží na trhu. 

 

Pan Knápek: proč se neřeší bojlery pro jednotlivé byty? Takhle bude třeba stále rozpočítávat elektřinu, je
třeba počítat i se ztrátami na cirkulačních čerpadlech.
Starosta Ing. Foltýn: firma všechny budovy obcházela a navrhla nějaké řešení.
Pan Knápek: na zdravotním středisku by stačila vložit patrona, zátky jsou připraveny, bojler je zachovalý,
nebyl nikdy zapojen. Vyřešilo by to momentální krizi s nedostatkem bojlerů. Zdravotní středisko je na tuto
variantu připraveno a ušetřili byste hromadu peněz.  
Pan Ing. Kuhn: možná by stálo za to posoudit, jestli by celou věc nevyřešily patrony.
Pan Ing. Kunc: je třeba se poptat na vývoj trhu a pokud by se to posunulo, tak by tato varianta stála
za úvahu. 
Paní Ing. Kolavíková - v pondělí se sešel finanční výbor a teplo je ve ztrátě 3.100.000 Kč, na letošní rok
se počítá ztrátou 4 mil. Kč, každopádně by se mělo zdražit teplo, tuto otázku by chtělo vyřešit na červnovém
zastupitelstvu.
Starosta Ing. Foltýn: tak to už řešme všechno, voda je taky ztrátová i tady by mělo tedy dojít ke zdražení.
Pan Ing. Foltas: otázkou je o kolik zdražení, o 10 až 15%?
Paní Ing. Kolavíková : ve smlouvách na teplo je dána inflace, cena by se měla zvednout, kotelna s navýšením
ceny přijde rovněž vzhledem k vývoji všech cen.
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Starosta Ing. Foltýn: kolem této problematiky byla a neustále je spoustu diskuze. Nemám pocit, že bychom
něco omezovali, pořád nějak fungují dotace, které "kompenzují" ztráty na kotelně. Stále se něco buduje, tato
ztráta nás nijak neomezuje. Pořád o tom tady jen mluvíte, sedněme si tedy, navrhněte nějaká řešení, ale
navýšení o 10 - 15% nic nevyřeší. 10 let o tom jen polemizujeme. Jste zastupitelé stejně jako já, nemůžete
všechno nechat jen na jednom člověku. 
Paní Ing. Kolavíková: elektřina se také zdražila a nikdo se nás neptal.
Pan Ing. Putík: všichni víme, že zdražení se nevyhneme, neustále bych se, ale kolem toho netočil, sedněme si
tedy a domluvme se o kolik zdražíme. 
Starosta Ing. Foltýn: vy si nedokážete představit, co je kolem všeho práce, jenom půl roku trvalo domluvit
vyblokování kotelny přes letní sezónu, Jeřmaň ČOV řešíme už 5 let, proč se to nevyřešilo již dávno, o tom nikdo
nemluví. Řeší se neustále spousta věcí, nemáte představu kolik času a úsilí to stojí a všechno je pořád
na jednom člověku. 
Pan Mgr. Tejkal: kroky děláme neustále, pořád se někam posouváme. Nemá však smysl to neustále omílat
na každém zastupitelstvu. Ano zvýšení se vyřeší, ale je třeba to připravit, probrat to na pracovních schůzkách. 

Diskuze:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočet obce Bouzov na rok 2022 dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/16Z/2022 bylo schváleno.

9. Obecní majetek

Slovo bylo předáno předsedovi pozemkové komise panu Ing. Beštovi, který seznámil zastupitele s prodávanými
pozemky.

Pozemek parc. č. 161/4 v Kozově je součástí příjezdové cesty, kterou žadatel využívá pro příjezd ke svému
domu. Obec tento pozemek nespravuje ani neudržuje. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej pozemku parc.č. 161/4 v k.ú. Kozov  manželům *** za cenu
50,-Kč/m2. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/16Z/2022 bylo schváleno.

Pozemek parc.č. 280 v k.ú. Jeřmaň. Pozemková komise nevidí problém v prodeji a doporučuje prodej za 50,-
Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej pozemku parc.č. 280 v k.ú. Jeřmaň panu *** za cenu 50,-
Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/16Z/2022 bylo schváleno.

Pozemek parc. č. 688/2 v k.ú. Bouzov. O záměru prodeje se jednalo na předešlém zastupitelstvu, kdy již byl
vytvořen geometrický plán.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc. č. 688/2 v k.ú. Bouzov dle
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geometrického plánu panu č. 424-36/2022 *** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6c/16Z/2022 bylo schváleno.

Prodej spoluvlastnického podílu, kdy jde o vzájemné řešení vlastnických vztahů mezi obcemi. Nyní by
se jednalo o záměr prodeje, cena se dořeší následně, připraví se smlouva a na dalším zastupitelstvu
se projedná. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr prodeje spoluvlastnických podílů dle přílohy č. 1 pozemkové
komise. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6d/16Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr odkupu spoluvlastnických podílů dle přílohy č. 2 pozemkové
komise.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Dvořáček)

Usnesení č. 6e/16Z/2022 bylo schváleno.

Již dříve jsme řešili žádost paní ***, ta nám nabídla pozemky, které by navazovaly na náš majetek. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej spoluvlastnického podílu na části lesního pozemku parc.
č. 130/1 a části pozemku parc. č. 130/2 v k.ú. Svojanov u Bouzova dle geometrického plánu č. 70-138/2022
paní *** za celkovou cenu 190.782,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6f/16Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup lesních pozemků parc. č. 227, 217, 218 a 220 vše v k.ú.
Svojanov u Bouzova od paní *** do společného vlastnictví obcí za celkovou cenu 190.782,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6g/16Z/2022 bylo schváleno.

10. Diskuze

Pan Ing. Putík: jak to vypadá s pozemky pro vybudování chodníků ke hřbitovu.

Starosta  Ing. Foltýn: Pozemkový úřad, Úsovsko nemají problém, břemeno dá i pan ***, stále nemáme však
stanovisko majitele z Litovle, ten chce přijet osobně a dále se neozval pan ***. Jsou vyčísleny zábory m2,
geometrický plán zatím není. 

Pan Ing. Putík: a obligatorní otázka týkající se Královské louky, stále mlčí?
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Starosta Ing. Foltýn: stále mlčí, teď co se řeší, je ta cesta do lesa. 

Pan Knápek: chtěl bych pochválit a poděkovat toho, kdo se pustil do obnovy kamenného mostu u hřbitova. 

Starosta Ing. Foltýn: tyto práce jsou zásluhou pana Ing. Putíka, které mu patří velké poděkování, že
se ve svém volném čase stará o obnovu těchto místních památek, cest apod.. Samozřejmě bude i článek
o provedených úpravách v bouzovských novinách. 

Pan Ing. Putík: teď je třeba opravit klenbu a zajistit okolí mostu, aby to bylo udržitelné a abys
přes most hlavně nejezdila technika.

Starosta Ing. Foltýn: pro informaci pan Ing. Putík také zmapoval prameniště v Kadeříně, kdy došlo
k vyčištění, za což mu rovněž patří velké díky a v práci se bude pokračovat.

Pan Ing. Kuhn: jak postoupila ČOV?

Starosta Ing. Foltýn: bude se podávat žádost, nyní skončilo výběrové řízení a po pravdě není to úplně tak, jak
jsem ti to představovali. Ale nebudeme předbíhat, uvidíme, až budou výsledky oficiální. Stavbu bylo třeba i 
naddimenzovat kvůli hradu, ale uvidíme, jak se k tomu také postaví památkáři a budou ochotni se podílet
na spolufinancování.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Závěr

Starosta Ing. Foltýn poděkoval přítomným zastupitelům za účast, sdělil, že se sejdou na dubnové pracovní
schůzce a popřál krásný zbytek večera. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Zdeněk Dvořáček   ............................................................
 

Ing. Michal Kuhn   ............................................................
 
Starosta Ing. Zdeněk Foltýn   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 24. 3. 2022


